
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 2. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 337

Ministeren har før sin udnævnelse udtalt sig om virksomheders etablering i Nordjylland.

Dette fremgår f.eks. af artiklen “Det vil de arbejde for i det nye år” den 4. oktober 2012 i

Nordjyske; “Vi har brug for at prioritere investeringerne. Derfor må vi sætte os sammen

og finde ud af, hvordan vi kan målrette støtten til erhvervslivet. Måske kan vi sætte penge

i halen af virksomheder, der slår sig ned i Nordjylland”. Er det fortsat ministerens hold-

ning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Hjermind Dencker (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Dencker@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lars Christian Lilleholt

formand
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